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Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma 2024-05-22  

hållen i Gökhems Hembygdsgård med start kl. 19.00. 

Närvarande enligt avprickning var 16 medlemmar representerande 16 medlemskap. 

Gökhem: Emil Carlsson, Jan Andersson, Jan-Olof Falk, Lars-Åke Ljunggren,  

   Nils Säll, Stig Säll, och Torbjörn Hansson. 

Sörby: Kjell-Åke Larsson och Mattias Björklund. 

Trävattna: Rune Lindberg och Rune Torstenson. 

Ullene: Christer Persson och Rolf Karlén. 

Vilske-Kleva: Ingemar Eriksson, Oskar Snögren och Rune Henriksson. 

Övriga närvarande: Eva Hansson och Kristina Falk, Gökhem 

§ 1. Föreningsstämmans öppnande 

Föreningens ordförande Oskar Snögren hälsade  alla välkomna och förklarade årets  

stämma öppnad. 

§ 2. Godkännande av röstlängd 

  Den gjorda avprickningslistan godkändes som röstlängd. 

§ 3. Stämmans ordförande och sekreterare 

  Till ordförande för stämman valdes Jan-Olof Falk och till sekreterare för stämman  

  utsågs Rune Torstenson. 

§ 4. Val av två justeringspersoner 

  Till justeringspersoner och rösträknare utsågs Torbjörn Hansson och Eva Hansson. 

§ 5. Mötets behöriga utlysande – kallelsens godkännande 

  Godkändes att stämman var behörigt utlyst genom kallelse, som var utsänd via e-post  

 till alla med kända e-postadresser 2024-05-02 och till brevmottagare samma dag.   

§ 6. Dagordningen 

  Den utsända dagordningen godkändes. 

§ 7. Styrelsens årsredovisning och revisionsberättelse 

  Kassören Rolf Karlén presenterade och kommenterade Resultat- och Balansräkningarna  

  samt Förvaltningsberättelsen. Styrelsen föreslog att den balanserade förlusten 627 043 kr  

  utökad  med årets förlust om 213 128 kr till 840 171 kr överfördes i ny räkning.   

 Redovisningen godkändes.  

  Den i kallelsen utsända Verksamhetsberättelsen för 2023 godkändes. 

  Revisionsberättelsen med förslag till dispositioner och ansvarsfrihet för styrelsen  

  för den tid revisionen omfattade föredrogs av revisorn Lars-Åke Ljunggren.  

  Revisionsberättelsen godkändes av stämman. 

 

§ 8. Fastställande av balans- och resultaträkningarna samt disposition av årets resultat. 

  Balans- och resultaträkningarna fastställdes och föreslagen resultatdisposition godkändes. 
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§ 9. Ansvarsfrihet 

 Årsstämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

 

§ 10. Arvoden 

Styrelsens föreslog oförändrade arvoden till styrelsens ordinarie ledamöter och suppleanter  

 med 900 kr/år och till revisorer med 500 kr/år samt att för arbete utöver sedvanligt 

styrelsearbete utgår ett timarvode om 200 kr/tim. alternativt för den med F-skatt 250 kr/tim. 

Förslaget godkändes. 

 

§ 11. Beslut om medlemsavgift för 2025 och nätavgifter för 2024 

  11.1 Medlemsavgiften för 2025 fastställdes till oförändrade 100 kr. 

  11.2 Den föreslagna oförändrade nätavgiften för 2024 om 15 kr + moms per månad  

  för fastighet med aktiv anslutning fastställdes. 

 

§ 12. Budget 

 Kassören Rolf Karlén presenterade styrelsens förslag till Resultatbudget för 2024. 

  Budgeten fastställdes av stämman. 

 

§ 13 Val av ordförande 

  Till ordförande för ett år omvaldes enhälligt Oskar Snögren. 

 

§ 14. Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter 

  Styrelsens ledamöter och suppleanter väljs för en mandattid om två år – om möjligt  

  hälften vartannat år. Till ordinarie ledamot omvaldes Rune Torstenson.  

  Till suppleanter omvaldes Jan Andersson, Rune Henriksson och Christer Persson. 

 

§ 15. Val av revisorer och revisorssuppleanter 

  Till revisorer för ett år omvaldes Lars-Åke Ljunggren och Tomas Torsein. 

  Till revisorssuppleanter för ett år omvaldes Erik Kyrkander och Liselott Karlberg 

 

§ 16. Val av valberedning 

I valberedningen omvaldes Emil Carlsson, Gökhem Kjell-Åke Larsson, Sörby,  

Kjell Richardson, Trevattna, Lars Hansson, Ullene, och Ingemar Eriksson, Vilske-Kleva.   

Samtliga för ett år. Sammankallande Kjell-Åke Larsson.  

  

§ 17. Övriga frågor 

Informerades om frågan om Gruppavtalets kommande förnyande av Rolf Karlén och Christer 

Persson. Avtalet har tillfälligt förlängts till 2025-03-31 för att harmoniera med övriga föreningar. 

Rolf och Christer ingår i förhandlingsgruppen tillsammans med representanter för föreningarna 

Fiber Falbygden, Norra Mösseberg och Åsle. Ytterligare ett par föreningar kan komma att delta 

och man kan räkna med 1 500 till 2 000 anslutna medlemmar, vilket utgör en stark förhandlings-

partner. Den pågående förhandlingen är en s.k. riktad upphandling om förlängning av avtalet 

med Telia. Det ser ut att bli ett gynnsamt avtal utan att några detaljer ännu är offentliga. 

 

 Vidare informerades om vår situation med de tre Telia-noderna Anfastorp, Trevattna och Ullene 

samt Odensbergsnoden som ägs av Local Connect (ursprungligen ägd av Falköpings kommun 

och Feab). Villkoren är sämre för Odensbergsnoden, vilket påverkar avgiften för Gruppavtalet 

som skall vara lika för alla medlemmar. Eventuell framtida lösning med en hopkoppling med 

Anfastorp kan vara ekonomiskt tänkbar även om det är en stor investering. Styrelsen har frågan 

fortsatt öppen. 
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  Informerades också om Telias avisering om att man kommer att ta bort den fasta telefonin  

  – IP-telefonin, som idag ingår i Gruppavtalet och ersätta med ett SIM-kort. Man kommer  

  att kunna behålla sitt fasta nummer. Denna förändring verkar ha skjutits något på framtiden.    

 

§ 18. Stämmans avslutande 

Ordförande Oskar Snögren tackade stämmoordföranden Jan-Olof Falk för dagen.  

Tack riktades till Gökhems Hembygdsförening för lånet av hembygdsgården och  

för välsmakande förplägnad. Ett avslutande tack riktades till alla medlemmar som  

deltagit i stämman. Med detta avslutades årets ordinarie föreningsstämma. 
  

Dag som ovan    

 

Rune Torstenson   Jan-Olof Falk 

utsedd sekreterare för stämman   vald ordförande för stämman 

 

Torbjörn Hansson   Eva Hansson  

vald justeringsperson   vald justeringsperson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


